
Illuka Kooli hoolekogu koosoleku protokoll nr 1-4/2/2021-2022 

 

Illuka                  07.12.2021 

Koosoleku algus: kell 16.32, lõpp kell 19.30 

Juhataja: Koosoleku kutsus kokku ja juhatas Monika Grinfeld 

Protokollija: Kristel Reino 

Osavõtjad: Kristel Reino, Monika Grinfeld, Kairi Hõbemeri, Anneli Bogens, Aleksei Kaširov, 

Eve Kangro, Helen Rajas, Vitali Zapletnjuk, Andres Purga, Reet Ernits, Airit Vaitmaa, Kirke 

Otti, Tauno Võhmar, Anastassia Zapletnjuk, Ave Amor, Ene Raudar, Ilona Lass, Margo Ait, 

Anneli Dietrich, Annika Saar, Karmen Kull, Peeter Priks, Kristi Vaarmann, Piia Otti, Kaja Kama 

Puudus: Marju Ringo 

 

 

Päevakord: 

 

1. Alutaguse vallavanema Tauno Võhmari ülevaade valla haridusreformist 

2. Illuka Kooli 2022. aasta eelarve projekt 

3. Esimese trimestri kokkuvõtlik ülevaade 

4. Küsimused/ettepanekud 

 

1. Alutaguse vallavanem Tauno Võhmar andis ülevaate valla haridusreformist 

Vallavanem kinnitas, et kool jääb avatuks. Haridusreform vajab siiski diskussiooni, 

millesse kaasatakse nii kohalik kogukond kui spetsialistid. 

Otsus: 

Hoolekogu võttis info teadmiseks.  

 

2. Illuka Kooli direktor Anneli Bogens andis ülevaate Illuka kooli 2022. aasta eelarve projektist. 

Otsus: 

Nõustuda Illuka Kooli 2022. aasta eelarve projektiga. 



3. Illuka Kooli direktor Anneli Bogens andis ülevaate esimese trimestri tegemistest. 

 

Otsus: 

Hoolekogu võttis info teadmiseks. 

 

4. Küsimused/ettepanekud 

Eve Kangro ja Monika Grinfeld küsisid Kuremäe – Illuka – Pannjärve kergliiklustee talvise 

hoolduse toimimise kohta.  

Helen Rajas küsis jõulupidude toimumise kohta. 

Kirke Otti küsis toitlustamise kohta kooli sööklas. 

 

 

 

/allkirjastatud digitaalselt/      /allkirjastatud digitaalselt/ 

hoolekogu esimees       protokollija 

Monika Grinfeld       Kristel Reino 

       

 


